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      Аннотация

    
        
          В данной выпускной квалификационной работе разработан проект высотного жилого дома со встроенным дошкольным образовательным учреждением на 60 мест. Адрес строительства: г. Санкт-Петербург, ул. Федора Абрамова. Для объекта разработана проектная документация согласно Постановлению Правительства РФ №87 от 16.02.2008 г. «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию». В рамках работы было разработано встроенное дошкольное образовательное учреждение на 60 мест, размещенное на 1 этаже проектируемого жилого дома.
        

        
          In this final qualifying work, a project of a high-rise residential building with a built-in preschool educational institution for 60 seats was developed. Address of building: Saint-Petersburg, St. Fyodor Abramov. Project documentation has been developed for the object in accordance with the RF Government Decree N 87 of February 16, 2008 «On the structure of sections of project documentation and requirements for their content». Within the framework of the work, a built-in pre-school educational institution for 60 places was developed, located on the 1st floor of the projected residential building.
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